
	  
	  

Dagordning	  
Styrelsemöte	  150824	  

Närvarande:	  Sofia	  Scheefe,	  Daniel	  Wigertsson,	  Pennie	  Hertzman,	  
Ida	  Hansson,	  Satu	  Turunen	  Taheri,	  Petra	  Herrlin,	  Mia	  Gårdhagen,	  

Barbro	  Frindberg	  
	  

§	  43	   Mötet	  öppnas	  
	   Satu	  hälsar	  välkomna	  till	  kvällens	  möte.	  	  
	  
§	  44	   Godkännande	  av	  dagordningen	  
	   Dagordningen	  godkännes.	  
	  
§	  45	   Föregående	  protokoll	  
	   Föregående	  protokoll	  godkännes.	  	  
	   	  
§	  46	   Ekonomi	  
	   Barbro	  redovisar	  ekonomin.	  	  
	  
§	  47	   IT/kommunikation	  

Det	  har	  varit	  ganska	  begränsad	  aktivitet	  under	  sommaren.	  Inget	  
nytt	  att	  rapportera.	  	  

	  
§	  48	   Tidningen	  

Deadline	  för	  nästa	  nummer	  är	  10/9.	  	  Annonsintäkterna	  är	  något	  
lägre	  än	  föregående	  nummer	  men	  Barbro	  och	  Ida	  försöker	  hitta	  
nya	  annonsörer.	  	  

	  
§	  49	   Medlemsfrågor	  

Vi	  är	  idag	  572	  medlemmar.	  	  Frågan	  lyfts	  kring	  vilken	  avgift	  
doktorander	  ska	  betala.	  	  Förslag	  är	  att	  heltidsdoktorander	  
betalar	  halv	  årsavgift,	  övriga	  full	  avgift.	  Detta	  behöver	  i	  så	  fall	  
skrivas	  in	  i	  stadgarna.	  	  

	  
§	  50	   Rapporter/Brev/Inkomna	  remisser	  



SLL	  Har	  kommit	  ut	  med	  en	  rapport.	  Petra	  mailar	  ut	  till	  övriga	  i	  
styrelsen.	  	  

	  
Satu	  har	  haft	  kontakt	  med	  Stefan	  Lundå	  angående	  uppdrag	  inom	  
hjälpmedelsområdet	  (socialstyrelsens	  uppdrag).	  Vi	  uppmanas	  
att	  läsa	  igenom	  detta	  till	  vårt	  fysiska	  möte.	  	   	  

	  
§	  51	   Rikskonferensen	  2015	  och	  2016	  

Har	  ännu	  inte	  fått	  besked	  av	  Jonas	  Brännström	  angående	  
ekonomi	  efter	  TeMA	  hörsel.	  	  
Satu	  har	  haft	  kontakt	  med	  SPAF	  angående	  att	  eventuellt	  kunna	  
ha	  rikskonferens	  tillsammans	  2017.	  De	  är	  intresserade.	  Fortsatt	  
kontakt	  hålls.	  	  
	  
Arbetet	  med	  audionomdagarna	  2016	  fortskrider.	  	  

	  
§	  52	   Stipendieansökningar	  	  
	   Inga	  stipendieansökningar	  har	  inkommit.	  	  
	  
§	  53	   Övriga	  frågor	  

Stadgarna:	  Mia	  och	  Petra	  tar	  på	  sig	  att	  se	  över	  stadgarna	  och	  
komma	  med	  ett	  förslag	  till	  revidering	  till	  nästkommande	  möte.	  
	  	  
Satu	  har	  kontakt	  med	  SRAT.	  De	  undrar	  om	  det	  finns	  möjlighet	  att	  
träffas	  fysiskt.	  	  

	  
§	  54	   Nästa	  möte	  

Fysiskt	  möte	  2-‐3	  oktober.	  Vi	  byter	  lokal	  till	  Oticons	  kontor	  i	  
Stockholm.	  Mia	  återkommer	  med	  adress	  och	  vägbeskrivning.	  	  

	  
§	  55	   Mötet	  avslutas	  
	   Satu	  tackar	  för	  dagens	  möte	  och	  avslutar.	  	  


